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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond 
(M) angående 

Dagvattenproblem i Norrtälje stad 

Många fastigheter i Norrtälje lider av stadens underdimensionerade 
dagvattenledningar, vilket i sin tur orsakar allvarliga vattenskador. 
Socialdemokraterna vill veta när detta kommer att åtgärdas. 

Dagvattensystemen ska vara byggda för att klara minst ett 10-årsregn. Under 
sensommaren 2019 drabbades Norrtälje av regn som orsakade översvämningar i flera 
fastigheter. Det orsakade i sin tur allvarliga och dyra vattenskador, och det var inte 
första gången som vi såg liknande händelser.  
 
Regnet under sensommaren kan däremot inte klassificeras som ett 10-årsregn. 
Anledningen till att översvämningar sker är istället att dagvattenledningarna är 
underdimensionerade. Ett sådant exempel är bostadsrättsföreningen Utsikten vid 
Billborgsgatan i Norrtälje stad som drabbades av dyra vattenskador under 
sensommaren, och det var inte första gången som de drabbades av översvämningar 
till följd av regnoväder.  
 
Invånare i Norrtälje kommun ska inte drabbas av översvämningar och riskera 
vattenskador på fastigheter eller egendom. Det är därför viktigt att åtgärda 
problemen med underdimensionerade vattenledningar. Därför undrar vi 
socialdemokrater: 
 

- När kommer dagvattensystemen i Norrtälje stad åtgärdas? 
 

 
 
För Socialdemokraterna, 
 
Olle Jansson 


